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Σύλλογος Γονέων & Κηδεμόνων

Μουσικό Σχολείο Θεσσαλοv ί κης
thesmusicshool@gmail.com 

Θεσσαλονίκη, 28/9/2023 

Αρ. πρωτ.: 35 

Προς: 1. Δήμαρχο Πυλαίας-Χορτιάτη κο Ιγνάτιο Κιiίτεζίδη 
2. Αντιδήμαρχο Παιδείας κα Ελένη Γιαννούδη

3. γραφε(ο αvτιπεριφερειάρχη ΜΕΘ κα Πατουλίδου Βούλα
4. Υπουργείο Παιδείας & Θρησκευμάτων
5. Υπουργείο μεταφοράς

Καιν: 1.Δ/νση ΜΣΘ 
2.Τμήμα Απασχόλησης και Υποστήριξης της Εκπαίδευσης

Δ/νση Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος ΜΕΘ
3. Γονείς & κηδεμόνες ΜΣΘ
4.Πανελλήνια Ένωση Γονέων Μουσικών &Καλλιτεχνικών Σχολείων

ΣΟΒΑΡΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΠΗ ΜΕΤΑΦΟΡΑ ΤΩΝ ΜΑΘΗΤΩΝ 

ΧΩΡΙΣ ΛΕΩΦΟΡΕΙΟ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΑΚΟΜΑ ΚΑΠΟΙΟΙ ΜΑΘΗΤΕΣ ΜΑΙ 

Για άλλη μια χρονιά επαναλαμβάνονται τα ίδια σοβαρά προβλήμα,α με τη μεταφορά μαθητών. Τα 
σχολεία έχουν ανοίξει εδώ και δύο εβδομάδες και κάnοιοι μαθητές δεν μπορούν να φτάσουν έγκαιρα στα 
σχολεία τους και οι γονείς τους, όσοι μπορούν, επιφορτίζονται με την καθημερινή εnιβάρuνση της μεταφοράς 

τους. 
Συγκεκριμένα η γραμμή που εξυπηρετεί το Χορτιάτη και το Πανόραμα για το σχολείο μας αποτελεί 

ακόμα «άγονΟ)) δρομολόγιο με τους γονείς και τα παιδιά που τους αφορά να βρίσκονται σε αδιέξοδο. 

Επίσης υπάρχουν ακόμα παιδιά που πρέπει καθημερινά οι γονείς να τα μεταφέρουν με δικά τους 

οχήμα,α από και σε κοντινή στάση καθώς δεν έχει καλυφθεί η περιοχή τους. 
Οφείλουν οι υπεύθυνοι να πάρουν θέση ! 
Να βρεθεί επιτέλους τρόπος ώστε να πάψει η μεταφορά των μαθητών να επαφίεται στις διαθέσεις 

των κάθε ε(δους ιδιοκτητών πούλμαν, λεωφορείων, ταξί κλπ, στο εάν συμφωνούν ιΊ όχι στις τιμές, στο εάν 
εnιλέyοuν ιΊ όχι δρομοΑόyια τουριστών επειδή ε(ναι πιο κερδοφόρα κ.α. 

Αποτελεί ευθύνη της κυβέρνησης, των αρμόδιων Υπουργείων, της Περιφέρειας και του Δήμου, η 
συνεχής απρόσκοπτη και ασφαλής μεταφορά όλων των μαθητών με σύγχρονα λεωφορεία. 

Ζητάμε την άμεση αnοκατάσταση της μεταφοράς όλων των μαθητών μας. 

Η πρόεδρος Ο γραμματέας 

Νατάσα Σταμι<οπούλοu Κώστας Κεντρωτής 




